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ALOE VERA A COLOSTRUM

prý tito odborníci mají šetrné metody jak lidi, 

jako jsem já, zbavit bolesti. To jsem katego-

ricky odmítl s tím, že sice nejsem lékař, že 

jsem pouze technik a problémy jsem zvyklý 

vždy řešit tam, kde vznikla příčina, a že po 

důkladném rozboru se snažím najít optimální 

řešení pro danou situaci. A proto nepotřebuji 

gumovat mozek, že hlavu bolavou nemám, 

ale potřebuji zbavit se borelií a tím bude bo-

lest odstraněna. Bylo mi přisouzeno, že se 

jedná o boreliosu III. stupně, jejíž důsledek 

je v mém případě lymeská artritida, a že se 

mám smířit s tím, že o těch francouzských 

holích budu muset chodit stále a stav se 

může zhoršovat. V chytrých knihách jsem 

se dočetl, že: Proteoglykony chrupavky jsou 

schopny se navazovat na borelii burgderferi, 

atrahovat spirochety do tkáně a stimulovat 

tak vznik chronické zánětlivé reakce. A také 

že progrese tohoto onemocnění je totál-

ní rozpad kloubů. Laicky řečeno vysychání 

kloubního mazu a v jeho důsledku odlupová-

ní kloubní chrupavky. Pěkná vyhlídka že? A 

pak je třeba zajímat se o své zdraví.

Rychlejší spád událostí odstartovala v květnu 

2007 léčba ATB Entizolem, po kterém jsem 

dostal asi šestý den alergickou reakci. Zača-

lo to ráno červenými nateklými 

skvrnami po těle, které 

byly ohraničené bílým 

lemem. Příšerně svě-

dily. Pokračovalo to k 

večeru otokem rtů, ja-

zyka a hrdla. Byl jsem 

doma sám, manželka 

měla noční směnu a bylo 

mi jasné, že je to alergie 

na ATB, proto jsem je 

vysadil a vzal si Dithiaden. 

Noc byla krutá. Vzbudilo mne pálení v hrta-

nu, nemohl jsem mluvit, při dýchání jsem pís-

kal a měl pocit, že to málo vzduchu, co do 

mne proudí, je snad ze žhavé pouště. Snažil 

jsem se do sebe vecpat další Dithiaden a 

cucat ledové kuličky z mrazničky. Asi po 2,5 

hodinách se mi krk poněkud zklidnil, ustou-

pilo pálení, ale jazyk byl stále tvrdý a nemohl 

jsem ze sebe vydat kloudnou hlásku. Man-

želka, jak mne ráno uviděla, tak se okamžitě 

sháněla po RNDr. Toršové na Ústavu zdraví v 

Ostravě. Ta jí sdělila, že se jedná o toxickou 

vaskulitidu a doporučila okamžitou návštěvu 

infekce v Ostravě a v případě náhlého zhor-

šení stavu volat rychlou zdravotní pomoc. 

Ledy se pohnuly spíše u mne, než tam, kde 

bych to očekával. Již dříve mne informoval 

můj zubař, že byl na přednášce jistého MUDr. 

Formánka z Prahy, která byla zaměřena na 

vliv Aloe Vera na imunitu organismu. Navíc 

obdobnou léčbu mi doporučila i paní RNDr. 

Toršová. Obstaral jsem si prvních 6 litrů AV 

Freedom a užíval jej 3 krát denně 30 ml. 

Ovšem zázraky se nedějí. Až po třetím litru 

jsem se cítil lépe. Spíše by se dalo říct, že 

jsem se odlepil od pomyslného dna a poma-

lu jsem pociťoval malé zlepšení. Začal jsem 

opět jezdit na kole, ale asi jsem moc „tlačil 

na pilu“ a chtěl být rychle fi t. Stávalo se, že 

jsem na kole někam zajel a jednak mne opět 

začala zlobit bodavá bolest 

v kolenu, protože koleno 

vlivem poškození nervu mi 

stále podklesávalo, a také 

jsem neměl dost sil, abych to 

ušlapal. Podobné situace na-

staly i při postávání někde ve 

frontě nebo v hromadných do-

pravních prostředcích. Fyzicky spíše 

vypadám jako vzor zdravého člověka, a 

proto mne nikdo nehodlal pustit sednout, 

i když jsem chodil o dvou FH. Následovaly 

další série AV Freedom a slabé zlepšení pře-

ce jenom nastalo i ve fyzické výkonnosti a v 

intimním životě. To jsem už měl v sobě 18 

litrů AV Life Essence.

V červnu 2007 jsem navštívil LR v Ostravě na 

Závodní, kde jsem se setkal s panem Marti-

nem Gajdečkou a ten mne jednak zaregis-

troval jako partnera, ale hlavně mi vysvětlil 

vliv Aloe Vera na lidský organismus. Tak jsem 

si startovací sérii vybral právě v AV Gelu. 

Užíval jsem také VitaAktiv. 1. 8. 2007 jsem 

nastoupil na lázeňskou léčbu do Klimkovic, 

kde jsem si měl léčit své bolavé klouby, ale 

třetí den pobytu mi na schodišti podkleslo 

koleno a já jsem dopadl tak nešťastně, že 

jsem si zlámal patní kost na té problémové 

pravé noze a zhmoždil koleno. Opět punkce, 

tentokrát krve z kolena, ortéza a ukončení 

lázeňské léčby.

Při prezentaci nového produktu Colostrum 

panem ředitelem fi rmy LR Health & Beauty 

Systems v ČEZ aréně v Ostravě jsem po-

chopil, že tento produkt by mi mohl pomoci 

urychlit mou rekonvalescenci a defi nitivně 

mne zbavit těch vleklých problémů. Zakou-

pil jsem dvě lahvičky po 150 ml Colostrum 

Direkt a inu, zázrak se děl! Pochopil jsem, že 

alespoň podle mých osobních zkušeností je 

kombinace AV Gelu a Colostra ideální na boj 

s takovým vleklým a nebezpečným onemoc-

něním jako je boreliosa. Jednak podle labora-

torních výsledků z 6. 11. 2007 mám Westen 

Blot IgG negativní, ale co je podstatné, je to, 

že jsem dostal novou jiskru do života. Jsem 

schopen se věnovat nadále mým koníčkům, 

jako je dům, zahrada a práce se dřevem a 

také jízdě na kole. Celá ta terapie nebyla ni-

kterak laciná, ale je třeba si položit základní 

otázku: kvalita života a hodnota peněz. A v 

mém případě setsakramentsky vím o čem 

mluvím. Proto můžu všem nevěřícím Tomá-

šům doporučit, že je třeba věřit, že Aloe Vera 

je opravdový zázrak z pouště a v kombinaci 

s Colostrem je to prostě jednička v tom, co 

společnost LR nabízí. Stále beru 30 ml AV 

Gelu denně. V mém případě se také musím 

chránit před vnějším infekčním tlakem. V těle 

může zůstat nějaká ta „spící“ bakterie borelií 

a při aktivaci se chová jako probuzený med-

věd. Já osobně tvrdím, že příroda je chytřejší 

než všichni lidé dohromady. Aloe Vera je toho 

důkazem. Jen si té přírody musíme naučit 

vážit.

Hodně zdraví, optimismu, životní pohody 

všem LR-partnerům a jejich klientům

přeje 

Ing. Vojtěch Bartoš
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